
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 6/19 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 8. 5. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: R. Bevc, M. Koželj, M. Grmovšek Levec, T. Martun, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus in I. 
Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: A. Fekonja, B. Črnič in M. Gams. 
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnik 5/19, seje z dne 17. 4. 2019 
  
Razširili in potrdili smo točke dnevnega reda ter potrdili  dopolnjen zapisnik zadnje seje IO SVIZ/IJS. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         J. Pungerčar je poročal, da smo sklepe prejšnje realizirali. »Shod za znanost«, ki je potekal 24. aprila 
2019 v Stari elektrarni je bil dobro obiskan in uspešno izveden. Udeležili so se ga raziskovalci in tudi 
vodstveni delavci z različnih institutucij iz celotne Slovenije. Proti  koncu dogodka sta udeležence shoda 
pred stavbo MIZŠ pričakala tudi minister dr. Jernej Pikalo in sekretar dr. Jernej Štromajer ter jim 
prisluhnila. 
  
b)        J. Pungerčar je prisostvoval seji UO IJS. Poročal je, da ima Upravni odbor IJS ima s strani Vlade RS 
novega člana, Petra Sterleta, ki dela na MIZŠ na področju ERI (European Research Infrastructures).  Med 
drugim je direktor na seji povedal, da je IJS v letošnjem letu že prejel več denarja za raziskave in razvoj, 
kar je seveda vzpodbudno. Luko Viraga so člani potrdili za novega sekretarja UO, odsek F4 pa se deli na 
dva odseka, in sicer F4, katerega vodja bo prof. dr. M. Mozetič, in F6 (Plinska elektronika, ki je novi 
laboratorij), katerega vodja bo prof. dr. U. Cvelbar. 
  
c)         Ocenjevalni listi, ki jih morajo vodje izpolniti vsako leto ob analizi dela svojih sodelavcev, bi morali 
biti zaključeni že do 1. aprila 2019. Omenjeni datum je pomemben za napredovanje posameznika v višji 
razred. V sekretariatu so dejali, da jim manjka še nekaj ocen in pritiskajo na vodje, naj ocenjevanje čim 
prej zaključijo. 
  
Sklep 1:                V kadrovski službi bomo preverili, kako daleč je vsakoletno ocenjevanje zaposlenih. 
  
3.         Priprave na novi zakon ZZRID 

  
a)         Glede na sklep št. 1 seje z dne 17. 4. 2019 smo predloge k novemu zakonu ZRRID zbrali do četrtka, 
26. aprila, in jih nato posredovali strokovni službi SVIZ-a Slovenije. Ker je po tem datumu prispelo še nekaj 
predlogov, smo tudi te poslali na SVIZ. Vse predloge je potrebno uskladiti na SVIZ-u in jih do 18. maja 2019, 
tj. konca enomesečne javne razprave, posredovati na MIZŠ.  
  
b)        Na povabilo našega direktorja J. Lenarčiča je 26. aprila 2019 imel javno predstavitev osnutka novega 
zakona ZRRID na naši ustanovi dr. T. Boh, ki zaseda mesto generalnega direktorja za znanost na MIZŠ. 



Predstavitve se je udeležilo tudi veliko naših članov raziskovalcev. Kljub dobri razlagi in prikazu velikega 
povečanja finančnih sredstev za raziskave in razvoj v naslednjih nekaj letih so imeli nekateri različne 
pomisleke, na primer tudi glede institucionalnega finansiranja. Naš član I. Zajc je imel predlog, da se v 
zakon vnese »najmanj« 30-odstotno povečanje sredstev za stabilno financiranje. Dr. T. Boh se je strinjal 
in pripombo zabeležil. 
  
c)            J. Pungerčar je poročal, da bo v kratkem na SVIZ Slovenije sestala usklajevalna skupina za ZRRID 
(najverjetneje se bodo sestali večkrat), da bodo usklajene pripombe nato do 18. maja poslali na MIZŠ. 
  
4.         Razno 
  
a)         Na nas se je obrnila sodelavka, ki meni, da v zadnjih letih ni pravilno napredovala, zato smo jo 
povezali s pravno službo SVIZ OO Ljubljane in okolice. 
  
b)        Kolega, ki je sindikalni zaupnik na neki drugi ustanovi, nas je prosil za pomoč pri »Pravilniku o 
ukrepih za zavarovanje dostojanstva zaposlenih na delovnem mestu«. Poslali smo mu naš pravilnik, ki je 
dovolj jasen in natančno opisuje postopke uveljavitve in ugotavljanja nespoštovanja človekovega 
dostojanstva, v veljavo pa je stopil leta 2014. 
  
c)         »Kresovanje« na Rožniku na predvečer prvega maja je uspelo. Udeležili so se ga tudi nekateri naši 
člani, na govorniškem odru  pa smo pogrešali vodstvo SVIZ OO Ljubljane in okolice.   
  
č)         Med prvomajskimi prazniki je bilo ponovno nekaj zmede zaradi pomanjkanja kart za bazene 
Atlantis, ker jih koristniki niso pravočasno vračali. Kljub vsemu smo uspešno rešili problem, ki je zaradi 
tega nastal. 
Prosimo vse uporabnike Atlantisa, da karte vračajo sproti, kot je določeno in dogovorjeno, sicer bo vedno 
prihajalo do neželenih razburjenj in nezmožnosti koriščenja ugodnosti s strani drugih naših zaposlenih. 
  
d)        Na potovanje s sindikatom v Romunijo se še vedno lahko prijavi nekaj oseb. Odhod je načrtovan za 
29. 5. 2019. 
  
e)        Ponovno bomo pripravili razpis za nakup kart za Atlantis Savne z bazeni, ker moramo naenkrat kupiti 
vsaj 300 vstopnic, da dobimo najugodnejšo ceno. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.20                                                                     Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                                           Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
Ljubljana,  16. 5. 2019 
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 

                        - vodstvu IJS. 
 


